
敬啟者 : 

 

 在 2014 年 6 月 30 日的 2014 年競爭(修訂)條例草案會議,馬會的足球規範化,就在 2003

年立法會批比馬會做, 競爭都要有對手, 但最近馬會好似放棄競爭, 其實 70 年代, 賽馬

職業化是為員工的安全, 74 年就是為打擊外圍開場外投注站和電話投注, 剛剛今年踏入

40 周年. 去到 98 年隔鄰埠開波. 去到 02 年立法規管足球, 變左唔可以網上賭博, 到 03

年香港沙士之後無工做, 夏佳理先生開足球, 夏佳理先生好好人, 即時請好多人返工,真

的有競爭. 但真的好不幸, 近年越來越少人返工, 好似放棄競爭, 其實現在看看外圍的

打擊,我地公司無人返工, 客人嘈員工又嘈, 最高薪個 7 位人士就放棄競爭, 就令投注額

下跌, 到時我們好驚好像會到 02,03 年收入減小, 又去到員工身上減人工. 亦要提提上年

足球十周年, 馬會出左本書, 其實我也不知我還可以支持到何時, 因為再這樣玩下去, 

最近 6 月開始, 我地返足球的員工還要返埋夜馬, 即由頭玩到尾. 希望立法會修訂條例

去競爭, 你地立法會比左個牌馬會, 但他們唔去做生意, 希望到時你們檢討足球牌照時

候真的要修例, 每晚凌晨得幾十人返工, 在 4 月 27 日賭破外圍賽馬是一億. 早前賭破澳

門的外圍是 50 億, 自己唔去競爭, 日日出電視要打擊外圍, 立法會在發牌續牌的時候, 

足球規範化立法會要續牌修例, 我的文件在上年討論匯合彩池, CB(2)1174/121301 文件.

望行政會議及立法會議員關注此種運作模式，加強規範，免投注額流向外圍影響稅收。

上班人數不足，又不啟動來電延遲系統，影響員工職安健。應增聘長工以應付投注額之

上昇。懇請各位議員到沙田電話投注中心實地考察便可知真相。 

 

此致 

祝身體健康 

 

 

           人手比例不符最低工資關注組  

 

              黃貴生先生 
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